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Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2023-12-17 

Tid: Kl. 18.00 
Plats: Karlstads Ridklubb, teorisalen och digitalt 
 
Närvarande:     
Inger Edfors  ordförande 
Karin Wadman Adeen             sekreterare 
Ami Cooper  vice ordförande 
Jaymie Grahn  kassör 
Charlotte Carlsson ledamot 
Joakim de Jong                         ledamot  
Helena Svensson                      suppleant, fr p 3 
Therese Aitman suppleant 
Matilda Rosengren u-sek, ledamot 
Tova Johnsson                 u-sek, suppleant 

Malin Stensson                   verksamhetschef, adjungerad  
Emilia Nordberg valberedningen, adjungerad, p 1 - 4 

Ej närvarande 
Jana Ehn   ledamot  
Erica Hinders                             ledamot 
 
§1 Mötets öppnande 
Inger Edfors förklarade mötet öppnat.  
 
§2 Val av justerare 
Ami Cooper utsågs att justera protokollet. 
 
§3 Godkännande av dagordning                                                                                                   
Dagordningen godkändes.  

§4 Information valberedningen  
Emilia Nordberg från valberedningen gav en kortfattad sammanställning av den enkät som skickats 
till ledamöterna angående styrelsens arbete. Mötet beslutade att arbeta vidare med underlaget 
under våren.  

§5 Föregående protokoll 
Styrelsemöte 2023-11-19  
Dokumentet lades till handlingarna.  

§6 Ekonomi 
- Resultat- och balansrapport 
Ordföranden redovisade balans- och resultatrapporterna tom. november 2023. Kostnaderna har ökat 
under 2023 och intäkterna täcker inte kostnadsökningen. Genom kommunens extra stöd ligger vi 
nära ett positivt resultat, men 635 000 kronor är från det riktade anläggningsstödet, 
”ridsportmiljonen”, varav 500 000 kr är ett förskott från 2024 års medel. KRK ska senast 2024-02-15 
redovisa hur stödet använts, samt ta fram en handlingsplan som framöver säkerställer en ekonomi i 
balans. Styrelsen beslutade att hålla ett särskilt möte för diskussioner angående ekonomin under 
januari.  

Resultat- och balansrapporten lades till handlingarna.  
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§7 Rapport från verksamhetsområden 
- Ridskolan 
Ryttare: Vi har hög beläggning på antalet ridplatser i december, trots att vi höjt priserna.   
Hästar: Liguster, Ritmik och Tango är tillbaka i verksamheten. Ali Zafir, Bona och Cascaya är under 
igångsättning. Ilsa och Tulip ska undersökas i december, Peppi ska kontrolleras i februari. Efter den 
tragiska förlusten av Cider så behöver vi köpa in en ny häst. 
Personal: Lönerna höjdes med ca 4% fr o m november.  
Arbetet i stallet har under hösten fungerat mycket bra tack vare personalens arbete. 
Vi är omcertifierade som Trygg Förening under tre år. 
En utbildning inom FU-området kommer att hållas i januari för ledare inom Para-ridning. 
Vi har skickat in ansökan om bidrag hos kommunen för de merkostnader som FU-ridningen innebär – 
dvs kostnader för extra personal i form av medhjälpare samt kostnader för mycket små ridgrupper. 
2023 års medel är förmodligen slut, men ny ansökan kommer skickas in i början på 2024.  
Den 28 december genomförs en Prova på-aktivitet för nya ryttare.  
Funderingar finns kring fritidsaktiviteter för skolan i samarbete med Karlstads kommun. 

- Usek 
Årets luciashow genomfördes den 9 december och var mycket uppskattad.  

Kontakter har tagits vad gäller ev samarbete med Trossnäs i käpphästfälttävlan. Hannäs ridcenter Kil 
har visat intresse för Ridborgarmärket i samarbete med KRKs Usek. 

- Anläggning 
Några av vattenkopparna i privatdelen frös sönder för en dryg vecka sedan med mycket blött strö 
som resultat, men som tur var uppkom inga ytterligare skador så vitt vi vet. För att minska risken för 
frysskador framöver används varmluftsfläkt i stallet anpassad till yttertemperaturen, dvs. monteras 
ner när det är varmare. 

ByggJansson fullföljer fasadarbetet efter nyår. Man kommer att använda lift istället för byggställning 
vilket kostar mindre. De gamla fönstren har skänkts bort så vi slipper arbetet och kostnader för att 
frakta bort dem. 

- Privatuppstallade 
En ytterligare box har sagts upp på privathästsidan till i början av 2024, vilket innebär att vi då har 12 
boxar uthyrda. I dagsläget används fyra boxar av lektionshästar. Verksamhetschefen utformar 
information (”annons”) om att vi har lediga boxplatser.  

- Sponsorer 
Ami Cooper deltog i Bingoalliansens möte.  Marknadsföringsgruppen ska skicka ansökningar till 
tänkbara sponsorer. 

-Tävling 
Nästa års tävlingar är inbokade. Det saknas tävlingsledare för flera tävlingar under 2024.  

- Cafeterian 
Cafeteriaförsäljningen har dragit in större intäkter än förra året. Detta genom att vi hållit öppet 
under alla aktiviteter som genomförts. Det ökade öppethållandet har varit möjligt tack vara att fler 
personer än tidigare har hjälpt till med arbetet.  
 
§8 Årsmöte 2024 
Styrelsen beslöt att årsmötet ska hållas lördagen den 17 februari kl. 15.00.  
Styrelsen uppdrog åt Inger Edfors att kontakta de kommunpolitiker som tidigare varit engagerade 
som ordförande för årsmötet.  
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Inför årsmötet ska följande tas fram: bokslut respektive verksamhetsberättelse för 2023, samt 
budget och verksamhetsplan för 2024. Varje arbetsgrupp skriver ett avsnitt om sitt 
verksamhetsområde och lämnar underlaget till Inger senast den 20 januari, som skickar ut 2022 års 
verksamhetsberättelse som mall. 
                                                                                             
§9 Övriga frågor 
- Ärendelista 
Ärendelistan hade skickats ut innan mötet. Dokumentet lades till handlingarna. 
- Styrelsens arbete  
Mötet lyfte behovet av att se över hur styrelsen arbetar. Styrelsens uppdrag och arbetsformer 
beskrivs i stadgarna och i ansvars- och beslutsordningen, men vi behöver diskutera utformningen av 
våra möten och vilket arbete som ska bedrivas mellan mötena. Styrelsen konstaterade att det är 
viktigt att underlag till beslut lämnas i god tid och att det inte läggs förslag till beslut vid sittande 
bord. Likaså att det ekonomiska underlaget bör diskuteras i personalgruppen innan det behandlas vid 
styrelsemöte. Mötet beslutade att avsätta tid för denna diskussion så snart som möjligt. 
 
§10 Datum för kommande möten 
Datum för kommande sammanträden är den 21/1 kl. 10.00-12.00 (ekonomimöte) och den 11/2 kl. 
18.00 – 20.00 där vi stämmer av inför årsmötet. 
Den 27/1 kl 10.00 samlas vi för ett visionsmöte, Drömmar och mål.  
 
§11 Mötets avslutande 
Inger Edfors förklarade mötet avslutat. 

                                                                                                                                                                  

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
 
Karin Wadman Adeen 
Sekreterare  
 
 
 
 
 
 
 
Inger Edfors                                                                                      Ami Cooper   
Ordförande                                                                                       Justerare 


